



## Gel dan selesai rambut - JOICO

### REKABENTUK REKABENTUK

# JOICO



✉ [bbazar@globelife.com](mailto:bbazar@globelife.com)  
☎ +39 0331 1706328

### REKABENTUK REKABENTUK

#### **MEMBENTUK Bahasa Poland**

Menambah fleksibiliti, definisi dan bersinar untuk rambut tanpa berat ke bawah dan meninggalkan sisa. Ini paste yg digambarkan adalah sesuai untuk rambut pendek dan sederhana panjang.

#### **tekstur SPRAY**

Jumlah semburan dan sokongan yang menyesuaikan diri dengan jenis yang berbeza dan panjang rambut. Terima kasih kepada ekstrak rumput laut menyuburkan dan mendapatkan panjang tanpa berat ke bawah, semburan ini adalah sokongan yang sesuai untuk menetapkan gaya rambut asal.

#### **FLEKSIBEL membentuk SPRAY**

Seperti penyembur rambut, dengan melekatkan sederhana, bertindak yg digambarkan eksekutif. Meninggalkan rambut berkilat, tidak basah dan tidak meninggalkan sisa.

#### **HUMIDITY BLOCKER**

Satu gabungan inovatif lipid penting, dan antioksidan untuk melindungi rambut dan melindunginya daripada kerosakan yang disebabkan oleh sinaran UVA / UVB dan radikal bebas. Ia berpegang teguh dengan cepat dan berkesan untuk serat rambut untuk memastikan perlindungan maksimum dan pembinaan semula rambut dari kulit luar untuk korteks.

#### **KERING SPRAY WAX**

Lilin semburan kering untuk mewujudkan kelihatan berazam dan tidak dijangka. Kaya dengan lipid penting dan antioksidan, perisai rambut dari sinar UVA / UVB, melindungi mereka daripada kerosakan yang disebabkan oleh radikal bebas dan penuaan foto.

#### **MOULDING dempul**

Satu gabungan inovatif lipid penting dan antioksidan untuk melindungi rambut dan melindunginya daripada kerosakan yang disebabkan oleh sinaran UVA / UVB dan radikal bebas. Ia menawarkan fleksibiliti dan ketahanan kepada mana-mana gaya. Ia berpegang teguh dengan cepat dan berkesan untuk serat rambut untuk memastikan perlindungan

maksimum dan pembinaan semula rambut dari kulit luar untuk korteks.

**PASTE liat**

Membentuk pes untuk membentuk dan membentuk semula, tanpa had sehingga anda mendapatkan rupa yang dikehendaki.

**GLOSS WAX**

Wax untuk mengukir, bentuk, menyuburkan dan melindungi. Ia memberikan kesan berkilat.